
ZAPISNIK 

15. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica 

(verificirani) 

 

Dana 19. prosinca 2023. godine 15. sjednica Gradskog vijeća Grada Vodica započela je u 9:30 

sati u dvorani Kulturnog centra Vodice. 

Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici: predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat, 

potpredsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Udovičić, g. Gordan Fržop, g. Branimir Marić, g. Ante Pešić, 

gđa. Giordana Radin-Mačukat, g. Igor Lozančić, g. Auror Friganović, g. Ivica Slavica, g. Matko Sladić, 

gđa. Meri Bandl-Valeš i g. Ante Gulin. 

Na sjednici nije bio nazočan jedan vijećnik, g. Marin Mikšić.  

Na sjednici su bili nazočni: Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov i službenici Grada: 

pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i graditeljstvo, g. Marko Lugović, pročelnica Upravnog odjela 

za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. Tina Bosotin, administrativni referent, g. Toni 

Mateša i Viša stručna suradnica, gđa. Anteja Nakić.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat vodio je sjednicu. 

Gđa. Anteja Nakić bila je zadužena za zapisnik uz tonsko snimanje. 

Sjednica je video snimana od ovlaštene osobe Grada. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat otvorio je 15. sjednicu na kojoj je u tom 

trenutku bilo nazočno 12 vijećnika, stoga je konstatirao kako je osiguran kvorum za pravovaljano 

odlučivanje.  

Zapisnik s 14.  sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica (neverficirani) usvojen je bez primjedbi. 

Nakon toga, predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat dao je dnevni red na glasovanje te 

je usvojen jednoglasno, s 12 glasova „za“. U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 

vijećnika.  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Druga izmjena Plana proračuna Grada Vodica za 2023. godinu 

2. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2023. godinu 

3. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica za 2023. godinu 

4. Izmjene Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2023. 

godinu 

5. Izmjene Programa javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2023. godinu 

6. Izmjene Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2023. godinu 

7. Program građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

8. Izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

9. Odluka o socijalnoj skrbi Grada Vodica 

10. Plan Proračuna Grada Vodica za 2024. godinu i projekcije Proračuna za 2025. i 2026. godinu 

11. Odluka o izvršavanju proračuna Grada Vodica za 2024. godinu 

12. Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 

izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Vodica za 2024. godinu 

13. Program javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2024. godinu 

14. Program javnih potreba u sportu na području Grada Vodica za 2024. godinu 

15. Program javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica za 2024. godinu 

16. Program javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2024. godinu 

17. Program javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2024. godinu 

18. Program javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada vodica za 2024. godinu 

19. Program građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

20. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

21. Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 

2024. godinu 

22. Prijedlog Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2024. godinu 

23. Godišnji plan upravljanja imovinom za 2024. godinu 



24. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica 

25. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica 

26. Pravilnik o stipendiranju studenata Grada Vodica 

27. Odluka o isplati jednokratne novčane pomoći povodom blagdana Božića za 2023. godinu 

28. Odluka o financiranju nabave radnih materijala za učenike osnovnih škola s prebivalištem na 

području grada Vodica u školskoj godini 2024./2025. 

29. Rješenje o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za provedbu javnog natječaja i obavljanja 

formalno pravnih radnji vezanih za provedbu natječaja za imenovanje ravnatelja Gradske 

knjižnice Vodice  

30. Godišnji plan davanja koncesija za 2024. godinu 

31. Odluka o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

dimnjačarskih poslova na području Grada Vodica 

32. Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Vodica za 

2024. godinu 

33. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području grada vodica u 2023. godini i plan razvoja 

sustava civilne zaštite za 2024. godinu, te plan financiranja sustava za trogodišnje razdoblje 

34. Plan djelovanja grada Vodica u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

35. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o realizaciji godišnjeg plana i programa odgojno-

obrazovnog rada Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 2022./2023. pedagošku godinu 

36. Zaključak o prihvaćanju Programa rada Savjeta mladih Grada Vodica za 2024. godinu 

37. Program rada Gradskog vijeća Grada Vodica za 2024. godinu 

38. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada Vodica 

za razdoblje od 01.07. do 30.09.2023. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na vijećnička pitanja. 

Aktualni sat otvoren je u 9,35 sati. 

 

Vijećnica, gđa. Meri Bandl-Valeš pozdravila je sve prisutne. 

Postavila je sljedeća pitanja: ulaz u Vodice, rasvjeta i dodatna traka. Rekla je da je ista pitanja postavila 

prošle godine, da je gradonačelnik tada rekao da sredstva nisu osigurana, da će se osigurati za 2023. 

godinu. Zanimalo ju je da li je Grad Vodice dobio sredstva iz Europske unije i da li će kanalizacija 

konačno ići u proces? Napomenula je i da je već postavila pitanje vezano uz izgled rotora. Dala je 

primjer općine Tribunj koja je postavila obilježja Tribunja - ribara.  

U odnosu na dio pitanja koji se odnosi na dodatne trake, gradonačelnik je rekao da još nije moguće 

krenuti s tim, ali da se o tome već razgovaralo i da su za isto nadležne Hrvatske ceste. Prvo će s ići na 

rekonstrukciju rotora. Što se tiče uređenje rotora, rekao je da je potrebno konzultirati Hrvatske ceste. 

Projektirana je rasvjeta i na jedan i na drugi ulaz. Preostaje dovlačenje kablova radi struje. 

U tijeku je projektiranje ceste do Okita i ishođenja građevinske dozvole. 

Rekao je da se cijelu godinu intenzivno radi i da je on više nego zadovoljan. Istaknuo je da se u jesen 

planira izvođenje radova, nakon što bude pripremljena sva potrebna dokumentacija i nakon provođenja 

natječaja. 

Vijećnica je rekla da nije stručnjakinja za promet, ali ako se napravi rasvjeta, znači li to da će se sutradan 

opet ići u rekonstrukciju? Pitala je zašto se odmah nije predvidjelo kako će taj rotor izgledati? 

Pitala je i tko uređuje rotor kod Kauflanda, zašto se to nije unaprijed dogovorilo? Spomenula je i da je 

bivša gradonačelnica najavljivala izgradnju rotora, a da je sada 2023. godina i da se ne zna kako će ti 

rotori izgledati.  

Osvrnula se i na igrala u parku i pitala je zašto se mora nadograđivati, a ne da se predvidi unaprijed? 

Gradonačelnik je rekao da smatra da su rotori ponajprije postavljeni radi prometa, da za sve postoji 

normativ i način izrade. Napomenuo je da ovo plaćaju Hrvatske ceste. To što mi želimo nešto dodatno 

ukrasiti je naša stvar. Gradonačelnik je rekao da je upitno koliko će Hrvatske ceste dozvoliti da se 

odvraća pozornost od prometa. Osvrnuo se i na igrala rekavši da je pogledao prijedlog gđe. Meri Bandl-

Valeš, da je želja da svi budu zadovoljni, ali je prioritet sigurnost djece. 

Vijećnica je spomenula g. Jeru Lakoša kojemu je Grada Vodice omogućio poseban krevet i pokretnu 

stolicu. Rekla je da je dobila informaciju da stolica nije prilagođena njegovoj visini i da on nije u 



mogućnosti sjesti u stolicu i izići vani. Rekla je da je zamolila je gradonačelnika da nešto poduzme po 

tome pitanju i pitala ga je da li nešto poduzeo? 

Gradonačelnik je rekao da se g. Jeru posjećuje, da je dao nalog da se stolica pogleda te da će uskoro 

imati informacije o problemu sa stolicom.  

Vijećnica je rekla da joj gradonačelnik nije odgovorio da li je potpisao ugovore za kanalizaciju? 

Gradonačelnik je rekao da je Grad Vodice dobio suglasnost nadležnog ministarstva, Hrvatskih voda i 

obavijest da je među prioritetnim gradovima. Istaknuo je da ugovor mora biti potpisan prije potpisivanja 

ugovora o izvođenju radova. Gradonačelnik je rekao da su napravljene sve potrebne predradnje. 

 

Vijećnik, g. Igor Lozančić je pozdravio sve prisutne. Zamolio je da gradonačelnika da objašnjenje 

vezano za zelena stabla, i na koju ulicu se odnose? 

Gradonačelnik je rekao da je to donacija od strane Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja. 

Odnosi se na rekonstrukciju Artine i kompletnu zamjenu zelenila. Palme će biti zamijenjene, 

najvjerojatnije murvama, jer je cilj dobiti što više hlada. Ujedno će se rekonstruirati i asfalt. 

 

Vijećnik, g. Gordan Fržop je rekao da je imao dva pitanja od koji se jedno pitanje tiče kanalizacije. 

Obzirom da je to pitanje postavila vijećnica Meri Bandl-Valeš, vijećnik je rekao da nema smisla 

ponavljati ga. Postavio je drugo pitanje „skate park – stanje, financiranje, rokovi.“ Gradonačelnik je 

rekao da je javni natječaj proveden. Rok izvođenja radova je četiri mjeseca. U međuvremenu je 

Ministarstvo turizma i spora raspisalo natječaj radi dodjele sredstava. Grad Vodice je izradio kompletnu 

studiju koja je bila potrebna i prijavio se na natječaj. Poslana je kompletna dokumentacija, a radi se o 

maksimalnom iznosu od dvjesto, dvjesto pedeset tisuća eura. Gradonačelnik je rekao da, uzevši u obzir 

rokove izvođenja radova, skate park bi trebao biti završen do sredine sljedeće godine. 

Vijećnik se osvrnuo na spomenuti rotor. Rekao je da je uloga rotora poboljšati prometovanje, a da za 

kipove i skulpture postoje druga mjesta te da se slaže s gradonačelnikom da je prioritet siguran promet. 

 

Vijećnik, g. Branimir Marić je konstatirao da je na stranicama Grada Vodica objavljen javni Poziv  
za iskaz interesa za otkup nekretnine za potrebe uspostave poduzetničkog inkubatora. 

Zamolio je gradonačelnika da izvijesti vijećnike o ovoj temi. 

Gradonačelnik je rekao da je inkubator je jako bitan. Ide se za tim da se pomogne mladim poduzetnicima. 

Nakon što pristignu ponude znati ćemo više, ali ovaj prostor je jako bitan. 

 

Vijećnica, gđa. Giordana Radin Mačukat je pozdravila sve prisutne. Rekla je da je svima poznato da je 

prije par dana pokrenuta humanitarna akcija za mladu sugrađanku Elu Ivas Mrković. 

Pitala je gradonačelnika i pročelnika da li Grad može sudjelovati? Pozvala je vijećnike da se odreknu 

vijećničke naknade za prosinac u korist Ele. 

Gradonačelnik je rekao da Grad Vodice pomaže građanima u potrebi. Istaknuo je i da je planirano da se 

poveća iznos jednokratne naknade na 1.500,00 eura. 

 

Vijećnik, g. Ivica Slavica je pozdravio sve prisutne. Pohvalio je inicijativu gđe. Giordana Radin 

Mačukat. Istaknuo je dva projekta – šetnicu i park. Rekao je da ima informaciju da su pokrenute tužbe 

radi nekretnina na kojima je napravljena šetnica, a da je park „treća sreća“. Nastavio je rekavši da je 

sada moderno klađenje te da se on kladi „u pivca“ da će u četvrtom mjesecu biti održana sjednica na 

kojoj će se raspravljati oko toga da je sada stupio na dužnost novi ministar i da on neće potpisati sve što 

je potrebno. Rekao je da se ista priča već ponavlja dvadeset godina.  

Pročelnica, gđa. Tina Bosotin je rekla da tužbe nisu u najavi radi šetnice. 

Gradonačelnik je rekao da što se tiče šetnice, sve je rađeno sukladno zakonu, da nitko nije podnio tužbu. 

Gradonačelnik je rekao da su dvije osobe došle izvršiti provjeru, ali nisu mogle ništa pronaći. 

U odnosu na dvoranu, gradonačelnik je rekao da je izvršena detaljna provjera, da se vodilo računa da se 

ne ide na uštrb kvalitete koja je ostala ista, da je postignut maksimum koji se mogao postići. 

Rekao je da je prije koji dan potpisan ugovor s izvođačem radova, a rok je 10. mjesec 2024. godine. 

Tvrtka koja će izvoditi radove je Sarađen d.o.o. Gradonačelnik je rekao da je siguran u ovo što govori i 

da se može kladiti. Istaknuo je da sve ima svoju cijenu, da Grad Vodice ima Javnu vatrogasnu postrojbu, 

Gradsku knjižnicu, Memorijalni centar Faust Vrančić, brojne udruge djeluju na području grada. 



Gradonačelnik je rekao da se trudi i da bi dobili neku investiciju da je potrebno jako puno truda. Istaknuo 

je da je on jako uporan i da to ima svoje rezultate. 

Vijećnik je rekao da zna da se gradonačelnik trudi. Rekao je i da se ne može ući u pet projekata nego da 

se radi projekt po projekt. Gradonačelnik je ponovio da se trudi. Istaknuo je da je u planu projekt dvorane 

u školi i da se na taj način rješava i „Balon“. 

Pročelnik Marko Lugović je rekao da plaža Vruje nema uporabnu dozvolu jer se županija upisala na 

česticu u postupku dobivanja uporabne dozvole. Bila je potrebna godina da se obavi sve potrebno kako 

bi ih se brisalo. Pročelnik je rekao da ćemo do ljeta imati uporabnu dozvolu. 

 

Vijećnik, g. Auror Friganović pitao je da li je riješeno da svi imaju pristup s prometnice u izgradnji do 

svoje kuće? 

Gradonačelnik je rekao da će svi imati pristup. Hrvatske ceste vode izvlaštenja, a Grad Vodice stoji na 

raspolaganju za sve što je potrebno. Ponovio je da svi mogu biti sigurni da se nikome neće onemogućiti 

pristup kući. 

Pročelnik Marko Lugović je rekao da se cesta zove D8, da se u istu ulaže više od 8 milijuna. Rekao je 

da to nije samo investicija Hrvatskih cesta, da je najveći dio rasvjete gradski. Voda, kanalizacija, SDS 

mreža je na Gradu. Pročelnik je naglasio da nikada, niti u jednom trenutku, nije razmatrano da se ikoga 

ostavi bez pristupa glavnoj cesti, niti mu je poznat takav detalj da bi ikada ikoga ostavili bez pristupa 

javnoj prometnici. Rekao je da se od 2016. godine vodi ova investicija, da je skoro svaki stanovnik 

Magistrale bio kod njega u uredu i da je dobio priliku za uvid, a kasnije kroz izvlaštenje. 

 

Vijećnica, gđa. Meri Bandl-Valeš je pročitala pismo gđe. Ksenije Erceg, radnice u Dječjem vrtiću 

Tamaris Vodice, a vezano uz zaštitu dostojanstva.  

Gradonačelnik je rekao da se radnica morala prvo obratiti Upravnom vijeću Dječjeg vrtića Tamaris 

Vodice, a da vijećnici i gradonačelnik nisu ovlašteni odlučivati o pitanju zaštite dostojanstva radnice. 

Pozvao je predsjednika Upravnog vijeća, g. Hrvoja Pericu da se o istome očituje.  

Vijećnica je rekla da ne može netko doći s godišnjeg odmora, a da osoba nije obaviještena o tome da je 

promijenjeno njegovo radno mjesto. Vijećnica je istaknula da je ravnateljica trebala obavijestiti radnicu 

o tome da je njezina soba potrebna za neku drugu svrhu, a da će joj se dodijeliti adekvatan prostor za 

rad, što ravnateljica nije napravila. Vijećnica je rekla da je dužnost ravnateljice da organizira posao i da 

nije u redu da radnica traži svoje stvari po hodniku. 

Predsjednik Upravnog vijeća, g. Hrvoje Perica je rekao da su svi iznenađeni kako je dotična gospođa 

dobila opomenu pred otkaz i da su svi iznenađeni kako je počela pisati pisma. 

Vijećnica je replicirala rekavši da će mu uputiti aplauz i da mu može samo reći: „Bravo!“. Objasnila je 

da, ukoliko radnica uputi dopis Upravnom vijeću da će ga isti dostaviti ravnateljici od koje radnica trpi 

mobbing. 

Gradonačelnik je rekao da je radnica preskočila proceduru, a da je osnova demokracije poštovanje 

procedure. 

Vijećnica je rekla da ona ne želi da itko bude sudac nego da Dječji vrtić Tamaris Vodice funkcionira 

normalno.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da je primio mail od ravnateljice Dječjeg vrtića 

Tamaris Vodice da ona ne može doći, ali da nitko od predstavnika vrtića ne može doći. 

G. Marko Mačukat je rekao da se na svakoj sjednici Gradskog vijeća spominje ravnateljica i da 

svakodnevno pristižu pritužbe na njen rad. Istaknuo je i da prethodni put ravnateljica nije došla jer joj 

je očito neugodno odgovarati na vijećnička pitanja. 

Gradonačelnik je rekao da on nije ravnateljicu izvukao iz rukava, nego da je proveden natječaj i da on 

ne štiti nikoga, a ukoliko je danas nema da će biti pozvana sljedeći put. 

 

Vijećnik, g. Ivica Slavica je iznio primjedbu da je u dvorani hladno. 

Pročelnik Marko Lugović je rekao da je zastario sustav, da je raspisan natječaj i da se nada da će iza 

nove godine započeti s rekonstrukcijom te da će ubuduće biti toplo, odnosno ugodno. Istaknuo je da 

smatra da grijati ovoliko veliki prostor za petnaest ljudi znači bacanje novca. 

 



Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da već tri godine, iz proračuna u proračun 

izdvajamo sredstva za popravak toga klimatizacijskog uređaja. 

Rekao je da smo govorili o „skate parku“. Pitao je koliko je bilo predviđeno u troškovniku da Grad 

Vodice potroši na skate park? Koji je iznos ponuda koje su pristigle? 

Gradonačelnik je rekao da se čeka na potpisivanje ugovora. 

Pročelnik Hrvoje Perica je rekao da je ugovor na tristo dvadeset i nešto tisuća eura. 

Gradonačelnik je rekao ukoliko ministarstvo ne dodijeli sredstva, da ih je Grad osigurao. 

Pitao je gradonačelnika vezano za dvoranu, kolika je ušteda? 

Gradonačelnik je rekao da je kvaliteta ostala ista, ali jedan proizvođač nudi jednu cijenu, a drugi drugu, 

razlika je u rokovima isporuke i slično. Ovaj put je provjeravana svaka stavka i na taj način se došlo do 

ovoga iznosa.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da je ACI Marina najavila povećanje cijene 

veza za domicilno stanovništvo, a u proračun grada Vodica uplaćuje godišnje 7.000 eura, a zauzimaju 

najvrijedniji dio. Gradonačelnik je rekao da nema informaciju o povećanju cijena veza. 

Pročelnik Hrvoje Perica je rekao da postoji fiksni i varijabilni dio iznosa koncesije, a koji ovisi o 

prihodima, a 2023. godine taj prihod će biti veći od 40.000,00 eura. 

Gradonačelnik je rekao da je ova informacija primljena na znanje i da će se razgovarati. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da on barata s informacijama koje mu je rekao 

pročelnik Perica na prethodnim sjednicama. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da bi bilo korisnije da Grad Vodice upravlja 

tim prostorom i sve ono što se uplaćuje je mizerija. 

 

Aktualni sat zaključen je u 11,02 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat odredio je stanku u 11,02 sati. Sjednica je nastavljena 

u 11,15 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na raspravu po točkama dnevnog 

reda. 

 

Točka 1. 

Druga izmjena Plana proračuna Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Ante Gulin, Hrvoje Perica, Ante Cukrov i Meri Bandl-Valeš.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 1 glasom „protiv“ i 5 glasova „suzdržan“ donijelo Drugu izmjena Plana proračuna Grada Vodica 

za 2023. godinu. 

 

Točka 2. 

Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je s 11 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Vodica za 2023. godinu. 

Točka 3. 

Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  



ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je s 10 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada 

Vodica za 2023. godinu. 

 

Točka 4. 

Izmjene Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2023. 

godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 6 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba u 

predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

Točka 5. 

Izmjene Programa javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je s 10 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba socijalne i druge 

skrbi Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

Točka 6. 

Izmjene Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2023. 

godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je s 11 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba u protupožarnoj 

i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

Točka 7. 

Program građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Meri Bandl-Valeš i Ante Cukrov. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 6 glasova „suzdržan“ donijelo Program građenja komunalne infrastrukture za 

2023. godinu. 

 

Točka 8. 

Izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 4 glasa „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu. 



Točka 9. 

Odluka o socijalnoj skrbi Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 13 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o socijalnoj skrbi Grada 

Vodica. 

 

Točka 10. 

Plan Proračuna Grada Vodica za 2024. godinu i projekcije Proračuna za 2025. i 2026. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

AMANDMAN: Vijećnik Marko Udovičić podnio je pisanim putem 3 amandmana. Amandmani su 

prihvaćeni. 

SUDIONICI RASPRAVE: Ivica Slavica, Hrvoje Perica i Ante Cukrov.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 2 glasa „protiv“ i 4 glasa „suzdržan“ donijelo Plan Proračuna Grada Vodica za 2024. godinu i 

projekcije Proračuna za 2025. i 2026. godinu. 

 

Točka 11. 

Odluka o izvršavanju proračuna Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 6 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izvršavanju proračuna Grada Vodica 

za 2024. godinu. 

 

Točka 12. 

Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 

izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 13 vijećnika. Vijeće je s 11 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Odluku o raspoređivanju sredstava za financiranje 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću 

Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

U 11,56 sati sjednicu su napustili vijećnici g. Ivica Slavica i g. Matko Sladić. 

 

Točka 13. 

Program javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  



ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba u kulturi 

Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 14. 

Program javnih potreba u sportu na području Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 6 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 4 glasova „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba u sportu na području 

Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 15. 

Program javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba za ostale udruge civilnog 

društva Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 16. 

Program javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba u 

predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 17. 

Program javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

AMANDMAN: gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov podnio je usmeni amandman. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba socijalne i 

druge skrbi Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 18. 

Program javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba u 

protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada vodica za 2024. godinu. 

 



Točka 19. 

Program građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Program građenja komunalne infrastrukture za 

2024. godinu. 

 

Točka 20. 

Program održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 4 glasa „suzdržan“ donijelo Program održavanja komunalne infrastrukture za 

2024. godinu. 

 

Točka 21. 

Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 

2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je s 10 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Program utroška sredstava naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2024. godinu. 

 

Točka 22. 

Prijedlog Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

AMANDMAN: gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov podnio je usmeni amandman. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Prijedlog Programa gradnje nove 

vodovodne mreže za 2024. godinu. 

 

Točka 23. 

Godišnji plan upravljanja imovinom za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je s 10 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Godišnji plan upravljanja imovinom za 2024. 

godinu. 

 

 

 



Točka 24. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjenama i dopunama 

Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica. 

 

Točka 25. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjenama i dopunama 

Odluke o reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica. 

 

Točka 26. 

Pravilnik o stipendiranju studenata Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bilo je administrativni referent u Upravnom odjelu za društvene djelatnosti, opće i 

kadrovske poslove g. Toni Mateša. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Pravilnik o stipendiranju studenata 

Grada Vodica. 

 

Točka 27. 

Odluka o isplati jednokratne novčane pomoći povodom blagdana Božića za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o isplati jednokratne 

novčane pomoći povodom blagdana Božića za 2023. godinu. 

 

Točka 28. 

Odluka o financiranju nabave radnih materijala za učenike osnovnih škola s prebivalištem na 

području grada Vodica u školskoj godini 2024./2025. 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o financiranju nabave 



radnih materijala za učenike osnovnih škola s prebivalištem na području grada Vodica u školskoj godini 

2024./2025. 

 

Točka 29. 

Rješenje o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za provedbu javnog natječaja i obavljanja 

formalno pravnih radnji vezanih za provedbu natječaja za imenovanje ravnatelja Gradske 

knjižnice Vodice 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Rješenje o osnivanju i imenovanju 

Povjerenstva za provedbu javnog natječaja i obavljanja formalno pravnih radnji vezanih za provedbu 

natječaja za imenovanje ravnatelja Gradske knjižnice Vodice. 

 

Točka 30. 

Godišnji plan davanja koncesija za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović. 

SUDIONICI RASPRAVE: Ante Gulin i Ante Cukrov.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Godišnji plan davanja koncesija za 

2024. godinu. 

 

Točka 31. 

Odluka o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

dimnjačarskih poslova na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o poništenju postupka 

davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada 

Vodica. 

 

Točka 32. 

Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Vodica za 

2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović. 

SUDIONICI RASPRAVE: Meri Bandl-Valeš, Marko Lugović, Ante Cukrov i Marko Mačukat.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o privremenoj zabrani 

izvođenja građevinskih radova na području Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

 

 



Točka 33. 

Analiza stanja sustava civilne zaštite na području grada vodica u 2023. godini i plan razvoja 

sustava civilne zaštite za 2024. godinu, te plan financiranja sustava za trogodišnje razdoblje 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je savjetnik u Upravnom odjelu za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, 

g. Luka Lipić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Analizu stanja sustava civilne 

zaštite na području grada vodica u 2023. godini i plan razvoja sustava civilne zaštite za 2024. godinu, te 

plan financiranja sustava za trogodišnje razdoblje. 

 

Točka 34. 

Plan djelovanja grada Vodica u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je savjetnik u Upravnom odjelu za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, 

g. Luka Lipić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Plan djelovanja grada Vodica u 

području prirodnih nepogoda za 2024. godinu. 

 

Točka 35. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o realizaciji godišnjeg plana i programa odgojno-

obrazovnog rada Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 2022./2023. pedagošku godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da mu je ravnateljica Dječjeg vrtića Tamaris 

Vodice poslala mail u kojem je navela da nitko ne može prisustvovati sjednici. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o realizaciji godišnjeg plana i programa odgojno-

obrazovnog rada Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 2022./2023. pedagošku godinu. 

 

Točka 36. 

Zaključak o prihvaćanju Programa rada Savjeta mladih Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je predsjednik Savjeta mladih Grada Vodica, g. Sami Bach Khojak. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ prihvatilo Program rada Savjeta mladih Grada 

Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 37. 

Program rada Gradskog vijeća Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno,  

s 9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Program rada Gradskog vijeća Grada 

Vodica za 2024. godinu. 



Točka 38. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.07. do 30.09.2023. 

 

Predlagatelj akta bio je gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.07. do 30.09.2023. 

 

 

Nakon što je raspravljano po svim točkama dnevnog reda, Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko 

Mačukat zahvalio se i pozdravio sve vijećnike te ujedno zaključio sjednicu Gradskog vijeća u 12,33 sati.  

 

 

KLASA: 024-03/23-01/12  

URBROJ: 2182-4-03/03-24-20 

Vodice, 22. veljače 2024. godine 

 

   ZAPISNIK PRIPREMILA                                                PREDSJEDNIK                              

                              

      Anteja Nakić, mag. iur.                                    Marko Mačukat 

 

 

 

 

 

 


